

Title (en)
Post support.

Title (de)
Einschlagbodenhülse.

Title (fr)
Support de poteau.

Publication
EP 0529592 A1 19930303 (DE)

Application
EP 92114509 A 19920826

Priority
DE 9110633 U 19910828

Abstract (en)
A drive-in ground socket with angular parts (2) which meet to form a point on the base-side and are welded together along the apex lines, and with a plate (5) covering the upper ends of the angular parts (2). The technical problem is how to adapt the drive-in ground socket so that it can directly accept the T-posts (9) of fences or the like. The plate (5) has a T-cutout to receive T-posts (9) and a wall section (8) is shaped so as to be concave in relation to the apex line (3) at the upper end of each angular part (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Einschlagbodenhülse mit fußseitig spitz zulaufenden, in den Scheitellinien miteinander verschweißten Winkelteilen (2) und einer die Oberenden der Winkelteile (2) abdeckenden Platte (5). Das technische Problem ist eine Anpassung der Einschlagbodenhülse zur unmittelbaren Aufnahme von T-Pfosten (9) von Zäunen oder dergleichen. Zur Aufnahme von T-Pfosten (9) hat die Platte (5) einen T-Ausschnitt, und bei jedem Winkelteil (1) ist am Oberende ein Wandabschnitt (8) konkav in Bezug auf die Scheitellinie (3) geformt. <IMAGE>

IPC 1-7
E01F 9/01; E04H 12/22

IPC 8 full level
E01F 9/011 (2006.01); **E04H 12/22** (2006.01)

CPC (source: EP)
E04H 12/2215 (2013.01)

Citation (search report)
• [A] FR 2655672 A1 19910614 - DEHOUSSE USINES [FR]
• [A] FR 432603 A 19111211 - GEORGES JEAN BAPTISTE CAYEUX [FR]
• [A] US 4923164 A 19900508 - STENBERG RICHARD A [US]

Cited by
DE19621421C1

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)
DE 9110633 U1 19911010; DE 59205337 D1 19960328; EP 0529592 A1 19930303; EP 0529592 B1 19960214; ES 2084227 T3 19960501

DOCDB simple family (application)
DE 9110633 U 19910828; DE 59205337 T 19920826; EP 92114509 A 19920826; ES 92114509 T 19920826